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PROTOKÓŁ NR 18/2012 

 

Z osiemnastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 19 października 2012 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1150. 

 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 14 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Zbigniew Deptuła – Starosta  
3. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta 
4. Pani Marianna Michalska – Skarbnik 
5. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
6. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
7. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 34 
8. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 6 

 
 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik do protokołu), sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do 
protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 14 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  
 

Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska – proszę o zgłaszanie zmian porządku obrad. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – proszę o dodanie do porządku obrad 2 uchwał  
- w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół prowadzonych na 

terenie Gminy Karniewo przez inne niż Gmina Karniewo osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i 
zakresu wykorzystania tych dotacji,  

- w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Karniewo. 

 



2 
 

Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po 
zmianach.   

Głosowanie:  
14 osób –„ za” wprowadzeniem zmian do porządku obrad. 
 
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2012-2017. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Karniewo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół 
prowadzonych na terenie Gminy Karniewo przez inne niż Gmina Karniewo osoby prawne i osoby 
fizyczne oraz trybu i zakresu wykorzystania tych dotacji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Karniewo. 

13. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
14. Wolne wnioski i zapytania. 
15. Zamknięcie obrad. 

 
 
Ad.pkt.3 
 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści. Ponieważ nikt z 
radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto protokół z XVII 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
Głosowanie:  
14 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
Ad.pkt.4 
 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
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Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – po zakończonej kontroli RIO mamy już 
protokół, prosimy Pana Wójta o zapoznanie Radnych z protokołem. 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację dotyczącą protokołu z 
kontroli kompleksowej podpisanego dnia 21.06.2012r. oraz 16 zaleceń pokontrolnych.  
 
Ad.pkt.5 
 

Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 
komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 
Socjalnych – komisja odbyła wspólne posiedzenie 17 października 2012 roku, na którym zostały 
omówione i rozpatrzone projekty uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Karniewo na lata 2012-2017, w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, w sprawie 
podziału Gminy Karniewo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym, w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w sprawie trybu udzielania i 
rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy Karniewo przez inne niż 
Gmina Karniewo osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu wykorzystania tych dotacji, w 
sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Karniewo. Omówiono sprawę przejęcia nieruchomości po byłej Mławskiej Kolei Dojazdowej 
położonej na obszarze gminy oraz sprawę Poczty w Karniewie. Została również przedstawiona 
informacja o funkcjonowaniu szkół w gminie Karniewo w roku szkolnym 2011/2012. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła wspólne posiedzenie 17 
października 2012 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone projekty uchwał: w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017, w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na 2012 rok, w sprawie podziału Gminy Karniewo na okręgi wyborcze, ustalenia 
ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie, w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół prowadzonych na 
terenie Gminy Karniewo przez inne niż Gmina Karniewo osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i 
zakresu wykorzystania tych dotacji, w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Karniewo. Omówiono sprawę przejęcia nieruchomości po byłej 
Mławskiej Kolei Dojazdowej położonej na obszarze gminy oraz sprawę Poczty w Karniewie. Została 
również przedstawiona informacja o funkcjonowaniu szkół w gminie Karniewo w roku szkolnym 
2011/2012. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 

komisja odbyła wspólne posiedzenie 17 października 2012 roku, na którym zostały omówione i 
rozpatrzone projekty uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 
na lata 2012-2017, w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok, w sprawie podziału Gminy 
Karniewo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w 
każdym okręgu wyborczym, w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 
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pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy Karniewo przez inne niż Gmina Karniewo osoby 
prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu wykorzystania tych dotacji, w sprawie przyjęcia 
wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Karniewo. Omówiono 
sprawę przejęcia nieruchomości po byłej Mławskiej Kolei Dojazdowej położonej na obszarze gminy 
oraz sprawę Poczty w Karniewie. Została również przedstawiona informacja o funkcjonowaniu szkół 
w gminie Karniewo w roku szkolnym 2011/2012. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
Radny Mariusz Sieńkowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja odbyła posiedzenie 

6 września 2012 roku, na którym zostało omówione wykorzystanie środków budżetowych 
przeznaczonych na bieżące remonty dróg gminnych za 6 m-cy br. oraz ealizacja inwestycji w gminie 
Karniewo w 2012r. 

 
Ad.pkt.6 
  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 
Radna Barbara Kuczyńska – przy rondzie w Karniewie po opadach zbiera się woda i jest 

problem z przejściem przez ulicę. Proszę również o poprawę rozpadających się chodników. 
Radna Jadwiga Witkowska – kiedy będzie robiony most w Czarnostowie? 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi na interpelacje radnych będą 

udzielane w punkcie 13. 
 

 
Ad.pkt.7  
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2012-2017 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Czy są pytania? 
Jeśli nie ma, to prosimy o odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017 (załącznik do 
protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 
Uchwała Nr XVIII/91/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2012-2017 została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.8.  
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w uchwale budżetowej na 2012 rok 
zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Czy są pytania? Jeśli nie ma, to 
prosimy o odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok (załącznik do protokołu). 
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Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 
Uchwała Nr XVIII/92/2012 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok została 

podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.9.  

Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Karniewo na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – Komisarz Wyborczy przypomniał wszystkim gminom we 
wrześniu, że do 2 listopada trzeba dokonać zmian w okręgach, w których jest więcej niż 1 mandat. W 
naszej Gminie są takie okręgi i zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami dokonaliśmy zmian we 
wszystkich okręgach, gdzie był więcej niż 1 mandat. Jeśli nie ustalimy sami, to Komisarz Wyborczy 
podejmie taką decyzję. Zgodnie z wytycznymi Państwowej Komisji Wyborczej, przed 
przedstawieniem proponowanej zmiany pod obrady Rady Gminy, należy skonsultować tą propozycję 
z Komisarzem Wyborczym, co też uczyniliśmy. Komisarz nie wniósł uwag do proponowanego 
podziału. 

Radna Jadwiga Witkowska – jeśli Rada podejmuje uchwałę, to powinna też sama podzielić. 
Radca Prawny Dominik Pogorzelski – zgodnie z Kodeksem, Rada podejmuje uchwałę na 

wniosek Wójta i ten wniosek jest tu bezwzględnie konieczny. Wójt przed przedstawieniem propozycji 
Radzie musi ją skonsultować z Komisarzem Wyborczym, co też zostało uczynione i otrzymaliście 
Państwo projekty z adnotacją Komisarza o braku uwag. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
podziału Gminy Karniewo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym (załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
11 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
2 radnych – „przeciw” przyjęciu uchwały 
1 radny – „wstrzymał się „ od głosu. 

 
Uchwała Nr XVIII/93/2012 w sprawie podziału Gminy Karniewo na okręgi wyborcze, ustalenia 

ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym została podjęta 
większością głosów. 
 
Ad.pkt.10.  
 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – jak wiemy, cały sport to 33 tys., a nie 3, więc kwota została 
zmieniona.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
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wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie (załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
13 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
1 radny – „wstrzymał się „ od głosu. 

 
Uchwała Nr XVIII/94/2012 w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie została podjęta większością 
głosów. 
 
Ad.pkt.11. 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół 
prowadzonych na terenie Gminy Karniewo przez inne niż Gmina Karniewo osoby prawne i osoby 
fizyczne oraz trybu i zakresu wykorzystania tych dotacji. 

Radca Prawny Dominik Pogorzelski – uchwała ta podejmowana była na ostatniej sesji, jak 
wiemy została nam uchylona przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Biorę pełną odpowiedzialność za 
poprzednią uchwałę. W uchwale zostało nam zarzucone, że nie została wpisana kwotowo wysokość 
dotacji dla uczniów niepełnosprawnych, a jest to dosłowny zapis z ustawy i trudno jest jednoznacznie 
określić wysokość tej dotacji. Taki sam zapis funkcjonuje w wielu uchwałach w innych gminach. 

Zwrot, że podmiot jest zobowiązany przedkładać informację o liczbie dzieci do urzędu gminy 
też został zakwestionowany, ponieważ zdaniem RIO powinno być to przedkładane Wójtowi Gminy. 
Urząd Gminy to jednostka pomocnicza, której kierownikiem jest Wójt, więc wniosek ostatecznie też 
jest i tak skierowany do urzędu.  

Warunkiem otrzymania dotacji jest złożenie wniosku do 30 września roku poprzedzającego. U 
nas taki wniosek nie został złożony z racji oczywistych, ponieważ rok wcześniej nikt nie wiedział, że 
Stowarzyszenie będzie prowadziło szkołę.  

W załączniku do wniosku dodaliśmy zapis o odpowiedzialności karnej za składanie 
nieprawdziwych informacji, też zostało to zakwestionowane. 

Użycie w uchwale słowa nadpłata zdaniem RIO jest niezgodne z ustawą o finansach 
publicznych, ponieważ taki zwrot w niej nie funkcjonuje. 

W obecnej uchwale zawarte są poprawki i dodany został zapis o zakresie kontroli. Nie 
przeszkodzi to w udzielaniu dotacji dla szkoły. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – czy ta dotacja jest zgodna z prawem? 
Radca Prawny Dominik Pogorzelski – tak, jest zgodna z prawem. 
Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół prowadzonych na terenie Gminy Karniewo 
przez inne niż Gmina Karniewo osoby prawne i osoby fizyczne oraz trybu i zakresu wykorzystania tych 
dotacji (załącznik do protokołu). 

Głosowanie: 
14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/95/2012 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i 

szkół prowadzonych na terenie Gminy Karniewo przez inne niż Gmina Karniewo osoby prawne i 
osoby fizyczne oraz trybu i zakresu wykorzystania tych dotacji została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.pkt.12 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Karniewo. 

Radna Jadwiga Witkowska – czy remont mieszkania w ośrodku zdrowia to my finansujemy 
czy szpital? 

Wójt Michał Jasiński – szpital do końca 2013 roku będzie remontował. 
Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Karniewo 
(załącznik do protokołu). 

Głosowanie: 
14 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr VIII/96/2012 w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Karniewo została podjęta jednogłośnie. 
  
Ad.pkt.13 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

Starosta Zbigniew Deptuła – droga o której mowa jest na gwarancji i wszelkie niezgodności 
zostaną naprawione. Dobrze, że zgłaszane są zastrzeżenia i uwagi, ponieważ możemy wtedy 
przekazać je drogowcom. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – mamy podobną sytuację z chodnikami. Wszystkie prace zostaną 
wykonane, ale na wszystko potrzeba czasu. Przed zimą będzie wykonana wycinka rowów i traw. W 
przypadku mostu w Czarnostowie, to prawdopodobnie nabór wniosków będzie w lutym i wtedy 
będziemy składać . 

 
Ad.pkt.14. 
 

Wolne wnioski. 

 Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski – informacja dla sołtysów - kwota z funduszu sołeckiego 
jest już ostateczna i można ją sprawdzić u Pana Milewskiego. Prosimy o zbieranie podpisów 
przeciwko reorganizacji placówki pocztowej w Karniewie. 

Sołtys Obiecanowa – w naszej miejscowości na zakręcie wsiadają i wysiadają dzieci z 
autobusu, jest tam niebezpiecznie. Czy jest możliwość, aby zrobić w tym miejscu zatoczkę? Proszę 
jednocześnie o poparcie dla naszej sprawy. 

Sołtys Gościejewa – Panie Starosto prosimy o konkrety w sprawie chodnika w Gościejewie. 
Sołtys Byszewa – prośba o 5 przyczep żwiru. 
Sołtys Słoniaw – na szosie zalega woda, są koleiny, może trzeba zebrać pobocze? 
Radny Waldemar Zając – co dalej w temacie biogazowni? Czy można wykorzystać w tym 

przypadku przy proteście Europejską kartę Samorządu? 
Wójt Michał Jasiński – zapotrzebowanie takie jak żwir proszę zgłaszać w referacie inwestycji, 

ponieważ są to sprawy techniczne. W przypadku Słoniaw, to sprawdzimy ta drogę. Firma planująca 
budowę biogazowni odwołała się i czekamy na decyzję. Jeśli chodzi o Obiecanowo, to sprawa dotyczy 
drogi krajowej. Jeśli jest możliwość, że mieszkaniec udostępni pas ziemi, to my to oczywiście 
poprzemy. 
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Starosta Zbigniew Deptuła – trwają prace na moście w Łukowie. Uważam, że z zatoczką w 
Obiecanowie może być problem, o taką samą inwestycję prosi też Dzierżanowo od 5 lat i ciągle nic się 
nie dzieje. Oczywiście wystosujemy odpowiednie pismo w tej sprawie. Z chodnikiem w Gościejewie 
jest duży problem, ponieważ chęci są, ale brakuje nam pasa drogowego. Nie odpowiem jeszcze dziś, 
ale w swoich planach tej inwestycji nie wykreśliłem. 

Radca Prawny Dominik Pogorzelski – z Karty Samorządów można skorzystać dopiero wtedy, 
kiedy wyczerpiemy wszystkie możliwości na naszym terytorium. Wójt nie jest tu stroną, ale najpierw 
musimy działać w instancjach krajowych. 

 
Ad.pkt.15. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XVIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


